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Interpelace 

Adresát: tajemnice ÚMČ Praha 5 

 

Vážená paní doktorko, 

Podle Vašich slov bylo k 30.9.2019 – tedy zhruba ke konci mého 10-měsíčního působení ve funkci 

starosty a konci asi 3-letého působení Vašeho předchůdce Bc. Josefa Žebery ve funkci tajemníka ÚMČ 

Praha 5 – v úřadě zaměstnáno 7 pracovníků bez zařazení do systemizovaných míst, a tedy navíc 

vzhledem k počtu 330 systemizovaných pracovních míst (SPM) platnému po celou dobu od voleb 

2018. 

Když návrh navýšení počtu SPM předkládal ve Finančním výboru JUDr. Peter Klein v roli pověřeného 

tajemníka, vysvětlit tu část nárůstu o 7 SPM zhruba takto: „Už teď je v úřadě veden větší počet celých 

a částečných úvazků, který dohromady tvořil 7 plných úvazků nad schválený počet SPM“. To je 

poněkud jiné vysvětlení (ekvivalent 7 plných úvazků vs. 7 pracovníků), než které jste uvedla na 

dnešním zasedání ZMČ Vy. V obou případech se nabízí otázky, která pravidla byla tímto vyšším 

počtem pracovníků porušena a zda je na místě vyvození osobních zodpovědností. Mám proto tyto 

otázky: 

1) Prosím proto o sdělení, která z formulací je přesným popisem situace. 

2) Počítáte při výpočtu počtu zaměstnanců resp. počtu ekvivalentů plných úvazků mezi 

„zaměstnance úřadu“ i pracovníky s DPČ nebo DPP? Pokud ano, jakou změnu v počtu 

„dohodářů“ proti roku 2019 před Vaším nástupem plánujete?  

3) V kterých odborech se podle Vaší analýzy tyto „nesystemizované úvazky“ vyskytovaly? 

Prosím o poskytnutí názvů pracovních míst, odpovídajících výší úvazků (v procentech nebo 

počtu hodin za měsíc) a dat nástupů pracovníků, pro které nebyla opora v SMP.  

4) Kdy podle Vaší analýzy došlo poprvé překročení počtu 330 SMP počtem skutečných 

zaměstnanců (resp. počtem skutečných plných úvazků)? 

Velmi Vám děkuji za poskytnutí těchto informací a přeji mnoho zdaru ve vedení a zlepšování úřadu 

naší městské části. 

 

Zdraví Daniel Mazur 

 

 

 


